

Title (en)

Lifting hook for a basket or stockage and transport cart

Title (de)

Hebehaken für einen Korb oder Lager- und Transportkarren

Title (fr)

Crochet de levage pour un panier ou chariot de stockage et de transport

Publication

EP 0721914 A2 19960717 (FR)

Application

EP 95119453 A 19951211

Priority

CH 8895 A 19950112

Abstract (en)

The lifting hook, for a crate or carriage (10) used for the storage and/or transport of articles such as sheet material cutting press tools, consists of a horizontal and upper beam (52) equipped with a lifting ring (54). One end of the beam is joined to a straight horizontal or curved bar (60), connecting to a vertical supports (70) with hooks (72) half way up to engage with a cross-bar (22) on the crate or carriage, and feet (74) on their lower ends which rest against the crate/carriage base. The other end of the upper beam (52) has a counterweight (56) to provide balance to the hook in relation to the lifting ring.

Abstract (fr)

L'invention concerne un crochet de levage (50) pour un panier ou chariot (10) présentant au moins une face verticale incluant une traverse horizontale (22) à mi-hauteur. Ce crochet comprend une poutrelle (52) horizontale supérieure garnie d'un anneau de levage (54), poutrelle dont la première extrémité est reliée à un portique et dont l'autre extrémité est complétée d'un contrepoids (56) assurant l'équilibre du crochet par rapport à l'anneau de levage. Le portique est composé d'une barre (60) orthogonale horizontale ou arquée vers le bas, chaque extrémité de cette barre (60) étant prolongée vers le bas par un portant (70) vertical complété à mi-hauteur d'un crochet (72) orienté vers le haut et en son extrémité inférieure d'un patin (74). <IMAGE>

IPC 1-7

B66C 1/36

IPC 8 full level

B66C 1/24 (2006.01)

CPC (source: EP)

B66C 1/24 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0721914 A2 19960717; EP 0721914 A3 19970226

DOCDB simple family (application)

EP 95119453 A 19951211